
Kontrolní komise Českého veslařského svazu 
Zpráva z kontroly zahájené na základě podnětu TJ Kotva Braník 

 
 

Datum zahájení kontroly:  15. 7. 2024, ve 20.00 
Místo:     on line WhatsApp 
Přítomni:    Slávka Kouřilová, Klára Janáková, Marcela Laštovková 
    
 
Kontrolní komise (dále jen KK) obdržela dne 8. 7. 2024 emailovou zprávou a následně  
9. 7. 2024 prostřednictvím datové schránky Českého veslařského svazu (dále jen ČVS)  
od TJ Kotva Braník podnět, který je přílohou této zprávy. KK se rozhodla tento podnět 
projednat a na jeho základě zahájit kontrolu. 
 
Zahájení kontroly  
Kontrola byla zahájena dne 15. 7. 2024 v termínu a způsobem, který odpovídal časovým 
možnostem všech členek KK.   
 
Předmět kontroly  

Z podnětu TJ Kotva Braník z.s. vyplývá, že hlavním předmětem kontroly jsou tyto dva body: 

1/ Prověření postupu Předsednictva ČVS (dále jen P ČVS) při přijímání TJ Kotva Braník z.s.  
za Dalšího člena ČVS na základě žádosti o přijetí ze dne 9. 8. 2024.  

2/ Prověření způsobu hlasování a přijetí usnesení na Valné hromadě ČVS (dále jen VH ČVS), 
konané dne 29. 6. 2024, o odvolání TJ Kotva Braník z.s. proti rozhodnutí P ČVS o nepřijetí  

KK postupovala podle Stanov ČVS Čl. VII. odst. 1. podle nějž KK přísluší zejména (kromě 
jiného): 

- kontrolovat dodržování stanov a rozhodnutí Valné hromady 
 
Vypořádání podnětu  
1/ Prověření postupu P ČVS 
KK prověřila postup P ČVS ve vztahu k Žádosti o přijetí oddílu veslování TJ Kotva Braník z.s.  
za člena ČVS (dále jen Žádost) podané dne 9. 8. 2024.  KK vycházela při kontrole ze zápisů 
z jednání P ČVS a jejich příloh.  
 
P ČVS se zabývalo poprvé Žádostí ihned na svém následujícím zasedání dne 17. 8. 2024 a byla 
schválena tato dvě usnesení: 
Předsednictvo ČVS ukládá místopředsedovi pro oblast Vltava projednat žádost TJ Kotva Braník 
z.s. a sdělit P-ČVS stanovisko klubů z oblasti Vltava k této žádosti. 
Předsednictvo ČVS ukládá generálnímu sekretáři kontaktovat TJ Kotva Braník z.s. za účelem 
odstranění formálních vad žádosti. 
Z výše uvedených usnesení  vyplývá, že Žádost nebyla kompletní, neobsahovala všechny 
požadované informace potřebné k posouzení Žádosti, proto byla TJ Kotva Braník z.s. vyzvána 
k jejímu doplnění. 
Z usnesení nevyplývá, že se bude P ČVS při rozhodování o Žádosti řídit stanoviskem klubů 
oblasti Vltava, žádá je jen o jejich stanovisko. 



 
Žádost byla doplněna v prosinci 2023 a P ČVS se zabývalo touto žádostí na zasedání  
24. 1. 2024 a v zápisu z jednání je uvedeno, že bylo schváleno toto usnesení: 
Předsednictvo setrvává na svém stanovisku, že doplněná žádost musí být zprvu znovu 
projednána na schůzi oblasti Vltava, ze které v roce 2023 vzešlo negativní jednomyslné 
stanovisko klubů z oblasti Vltava k žádosti o přijetí TJ KOTVA Braník. 
Z tohoto usnesení opět nevyplývá, že se P ČVS bude řídit stanoviskem klubů oblasti Vltava. 
Naopak, P ČVS vyzvalo zástupce oblasti Vltava, aby doplněnou Žádost opětovně projednali. 
    
Dne 11. 4. 2024 na svém zasedání projednalo P ČVS Žádost o přijetí s tím, že „vzalo v úvahu 
názor klubů z oblasti Vltava““ a schválilo toto usnesení: 
P-ČVS rozhodlo o nepřijeti oddílu veslovaní při TJ KOTVA Braník za dalšího člena ČVS a ukládá 
GS o tomto rozhodnuti informovat předsedu TJ Tomáše Michala. Dle ustanoveni bodu 5 
článku III. Stanov ČVS může odmítnutý žadatel podat odvolání k nejbližší Valné hromadě. 
 
P ČVS sice vzalo v úvahu výsledek opakovaného jednání klubů oblasti Vltava o Žádosti, ale 
neřídilo se pouze tímto stanoviskem. Rozhodnutí o nepřijetí oddílu veslování TJ Kotva Braník 
za Dalšího člena je v konečném důsledku v kompetenci pouze P ČVS a není ani povinností 
tohoto orgánu uvádět důvody tohoto rozhodnutí. 
Z výše uvedeného vyplývá, že P ČVS postupovalo v souladu se Stanovami ČVS a Žádost 
posuzovalo opakovaně, než rozhodlo o nepřijetí oddílu veslování TJ Kotva Braník.  
 
 
2/ Kontrola způsobu hlasování VH ČVS 
K této kontrole požádala KK sekretariát ČVS o poskytnutí Zápisu z VH ČVS (dále jen Zápis)  
a zároveň zvukového záznamu z jednání VH ČVS. 
Podle programu bylo „Odvolání proti rozhodnutí předsednictva Českého veslařského svazu  
ze dne 22.4.2024 o nepřijetí oddílu veslování při TJ Kotva Braník z.s. za dalšího člena Českého 
veslařského svazu“ (dále jen Odvolání) projednáváno v rámci bodu 19) Projednání žádosti  
o členství v ČVS podle Programu VH ČVS. 
KK porovnala zvukový záznam z projednávání Odvolání a Zápis, zda se shodují záznamy  
o hlasování a zda Zápis odpovídá tomu, co je slyšet na zvukovém záznamu. KK konstatovala, 
že Zápis odpovídá tomu, co bylo na VH ČVS projednáváno a hlasování odpovídá záznamu  
v Zápisu. 
V průběhu jednání k vyhovění nebo nevyhovění Odvolání bylo několikrát na vyžádání 
zopakováno, jak se hlasuje a co bude výsledkem hlasování PRO anebo PROTI. K hlasování bylo 
přistoupeno až po důkladném vysvětlení všech dotazů a přepočítaní přítomných s hlasovacím 
právem. Zároveň bylo nahlas sděleno, že, aby bylo Odvolání vyhověno a tím byl oddíl veslování 
TJ Kotva Braník přijat za dalšího člena, musí být PRO minimálně 2/3 z platných hlasů, tedy 24 
z 35. 
Hlasování proběhlo takto: PRO 2, PROTI 16, ZDRŽEL SE 17 a takto je také zaznamenáno 
v Zápise. 
Co se týká možnosti hlasování nově přijatého řádného člena ČVS Veslařského klubu Ohře 
Most, jeho zástupce nepředložil  pověřovací listinu tak, jako ostatní delegáti VH ČVS, kteří  
na základě toho měli platný hlas, obdrželi hlasovací lístek a mohli hlasovat.  
 



V podnětu je dále uvedeno: Této valné hromady jsme se nemohli účastnit, abychom vyjádřili 
svoje stanovisko. Fakticky bylo hlasováno o nás bez nás. Tato stížnost se jeví jako 
neopodstatněná, jelikož žádný zástupce TJ Kotva Braník o účast na VH ČVS žádnou oficiální 
cestou nepožádal. 
Z výše uvedeného vyplývá, že hlasování na VH ČVS proběhlo transparentně, hlasovali  
ti delegáti, kteří měli platný hlas, a hlasovali náležitě podle stanov o „Odvolání proti rozhodnutí 
P ČVS o nepřijetí“. 
 
 
Závěr kontroly: 
Postup P ČVS při vyřizování žádosti o přijetí oddílu veslování TJ Kotva Braník za Dalšího člena 
ČVS na základě jeho žádosti ze dne 9. 8. 2024 proběhl v souladu se Stanovami ĆVS. 

Formulace usnesení, o kterém bylo hlasováno, a způsob hlasování delegátů na VH ČVS byl  
v souladu se Stanovami ČVS a hlasování proběhlo transparentně. 

 

 
Kontrola byla ukončena 9. 9. 2024  
 
Dne 10. 9. 2024  
 
Zapsala: Slávka Kouřilová 
Ověřily: Klára Janáková, Marcela Laštovková   


